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Abstract (en)
The invention relates to an X-ray generator for supplying an X-ray tube (1) which has at least two electron sources (11, 12) for producing a focus spot
of different size at the same point on the anode in each case. In this case, the resolution capability can be matched to the respective requirements
by allocating in each case one control unit (21, 22) to each electron source, which control unit produces a current (which is dependent on a control
signal at a control input of the control unit) between the associated electron source and the anode (10), by both control units acting while an X-
ray photograph is being taken, and by the control signals, and hence the ratio between the mAs products supplied by the electron sources, being
adjustable. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Röntgengenerator zur Speisung einer Röntgenröhre (1), die wenigstens zwei Elektronenquellen (11,12) zur Erzeugung
unterschiedlich großer Brennflecke an jeweils der gleichen Stelle der Anode aufweist. Dabei läßt sich eine Anpassung des Auflösungsvermögens
an die jeweiligen Erfordernisse dadurch erreichen, daß jeder Elektronenquelle je eine Steuereinheit (21,22) zugeordnet ist, die einen von einem
Steuersignal an einen Steuereingang der Steuereinheit abhängigen Strom zwischen der zugeordneten Elektronenquelle und der Anode (10)
hervorruft, daß beide Steuereinheiten während einer Röntgenaufnahme wirksam sind und daß die Steuersignale und damit das Verhältnis zwischen
den von den Elektronenquellen gelieferten mAs-Produkte einstellbar ist. <IMAGE>
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